



图文巴城市图书馆和市民广场

Toowoomba City Library and Civic Square

澳大利亚 昆士兰州 图文巴

图文巴地区政府

Toowoomba, QLD, Australia

Toowoomba Regional Council

深思熟虑、具有创意的设计思路成就了高品质、独一无二的市民广场。

图文巴城市图书馆和市民广场(1期)位于图文巴市中心,被视为城内复兴的第一步。

普利斯设计集团参与了从方案到设计最后建成的全过程,提供了景观设计、城镇设计、咨询、导向设计和引导标识设计服务。

市民广场是图文巴重要的公共场所。这里承载了广泛的市民功能,体现了图文巴“花园城市”的形象。其稳健而灵活的设计能适应该辖区未来阶段的发展和建筑形态。这里也是安全和方便到达的,推动地区的激活、学习、和创意。

Provision of considered, creative design solutions ensuring the Civic Square's distinguished public realm was delivered to the highest quality.

Situated in the heart of Toowoomba, the Toowoomba City Library, and Civic Square (stage 1) marks the first step in the revitalisation of Toowoomba's inner city.

Place Design Group were engaged throughout the entire project duration, from schematic design through to final construction, providing landscape architectural, urban design, consultation, wayfinding and signature design services.

The Civic Square project makes a significant public realm contribution to the City of Toowoomba. The space sustains a wide range of civic functions; is reflective of Toowoomba's "garden city" image; is robust and flexible in design to accommodate future Precinct buildings and stages; is safe and accessible; and fosters activation, animation, learning and creativity.





PEOPLE FOCUSED **FUTURE DRIVEN.** 聚焦人本 预见未来。

上海 Shanghai +86 21 3252 1155
 深圳 Shenzhen +86 755 8257 7816
 成都 Chengdu +86 28 8521 8510

布里斯班 Brisbane +61 7 3852 3922
 黄金海岸 Gold Coast +61 7 5591 1229
 悉尼 Sydney +61 2 9290 3300
 阳光海岸 Sunshine Coast +61 7 5499 6188
 汤斯维尔 Townsville +61 7 4725 7843



place
 design
 group.